
                                                             Zápisnica  

      zo zasadnutia Rady školy pri Základnej škole Štefana Senčíka v Starom Tekove 

                       konaného dňa  7. 12. 2022 o 18:00  v priestoroch ZŠ ŠS Starý Tekov 

Program:                   

1. Otvorenie 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Prerokovanie programu zasadnutia 

4. Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2021/ 2022 

5. Voľba podpredsedu RŠ 

6. Oboznámenie o školskom poriadku 

7. Správa o činnosti RŠ 

8. Návrh na schválenie plánu zasadnutí na rok 2023 

9. Rôzne, diskusia 

10. Uznesenia 

11. Záver 

       Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny 

1. Otvorenie 

Predsedkyňa rady školy Mgr. Zita Nichtová privítala všetkých prítomných na zasadnutí. 

2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  

Zapisovateľ – Ing. Ingrid Melicherová Mgr. Marek Janíček 

Overovatelia – Mgr. Marek Janíček, Ing. Michal Kúdela 

 

3. Prerokovanie programu zasadnutia 

Predsedkyňa RŠ oboznámila prítomných s programom zasadnutia. K návrhu programu sa 

vyjadrila p. Martina Čikošová, aby bol do programu doplnený bod „Voľba predsedu RŠ“. 

Predsedkyňa RŠ reagovala, že s doplnením nesúhlasí, nakoľko predsedkyňa RŠ nebola odvolaná a 

na otázku predsedkyne RŠ kvôli čomu by mal byť predseda novovolený ......p. Číkošová uviedla 

postupne : 

a) sú dvaja noví členovia RŠ, ktorí majú právo sa vyjadriť 

b) vyjadruje nespokojnosť s predsedom 

c) ani ona sa nemohla, resp. by sa rada vyjadrila k voľbe predsedu/podpredsedu na 

ustanovujúcom zasadnutí RŠ, kde však nebola kvôli jej ospravedlneniu 

Na otázky predsedu RŠ, aby konkretizovala svoju nespokojnosť, neuviedla svoje pripomienky. 

Taktiež jej bola pripomenutá zásada o uznášaniaschopnosti RŠ.  

Predsedkyňa RŠ požiadala o písomné zdôvodnenie odvolania.  

 

Dohodlo sa, že uvedený bod bude prerokovaný v časti Diskusia. Následne došlo k odhlasovaniu 

programu. 

Hlasovanie:    Za -8                Proti – 0                  Zdržali sa – 0 

4. Správa o výchovno- vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za šk. rok 2021/ 2022 



Riaditeľ základnej školy Mgr. Petr Mészároš oboznámil prítomných so záverečnou správu 

o výchovno -vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za školský rok 2021/2022. 

K predloženej správe boli vznesené otázky: 

-  od p. Evy Horniakovej, k časti „Výsledky inšpekčnej činnosti“, kde požiadala o vysvetlenie 

v koho zodpovednosti bolo, že dokumentácia začlenených žiakov z hľadiska obsahu 

vykazovala neúplnosť a zároveň, či výsledky kontroly môžu mať v budúcnosti vplyv na 

čerpanie dotácií.  

Mgr. Petr Mészároš sa k uvedenému vyjadril, že to bola zodpovednosť v niektorých 

prípadoch rodičov ale zároveň aj riaditeľa školy, nakoľko riaditeľ neurobil kontrolu 

dokumentácie. Zároveň informoval, že nedostatky boli odstránené a nebudú mať vplyv na 

prípadné čerpanie dotácií v budúcnosti. K tomuto bodu p. riaditeľ zároveň vysvetlil aké sú 

náležitosti žiadostí pri integrovaných deťoch.  

- p. Martina Čikošová predniesla, že bola v kontakte s rodičom, ktorý sa posťažoval, že pri 

integrovaných deťoch škola neposkytuje úľavy, tak ako by sa pri takýchto deťoch malo. P. 

riaditeľ na túto informáciu reagoval, že v prípade, ak má rodič akýkoľvek problém je možné 

prísť buď za ním alebo do školy a predniesť svoju požiadavku. ZŠ je otvorenou školou, kde 

sa požiadavke rodiča budú venovať s náležitou pozornosť.  

- p. Martina Čikošová požiadala o vysvetlenie, prečo bola predmetná správa dodaná neskôr 

ako bol dátum 15.10.2022. Mgr.Petr Mészaroš a Mgr. Zita Nichtová prítomným vysvetlili, že 

správa nebola ešte prerokovaná na Pedagogickej rade školy a až potom môže byť 

postúpená Rade školy na vedomie.  

Na to, že  Správa nebola prerokovaná v Pedagogickej rade upozornila riaditeľa školy Mgr. Z. 

Nichtová, po tom, ako si vyžiadala zaslanie Správy mailom kvôli jej rozposlaniu členom RŠ ( 

mail riaditeľovi školy 29.11.2022). V tom čase už boli rozposlané pozvánky na zasadnutie RŠ 

z rúk riaditeľa školy na 7.12.2022. Na otázku prečo p. riaditeľ zvolával mimoriadne 

zasadnutie RŠ, riaditeľ školy odpovedal, že bol o to požiadaný zriaďovateľom. Zároveň 

Mgr.Petr Mészaroš a Mgr. Zita Nichtová povedali, že správa musí byť zverejnená na webe 

do 31.12.2022, a to bude splnené. 

- Predsedkyňa RŠ uviedla, že je pripravená zvolať zasadnutie RŠ v súlade so stanovami a 

nemá dôvody tak neučiniť. 

 

 

Po diskusii a pripomienkach od členov RŠ dala predsedkyňa RŠ hlasovať, že Správa o činnosti za 

šk. rok 2021/2022 bola prerokovaná a vzatá na vedomie členmi RŠ. Uvedené bolo schválené 

všetkými prítomnými členmi RŠ.  

 Hlasovanie:    Za -8                Proti – 0                  Zdržali sa – 0 

5. Voľba podpredsedu RŠ 

Mgr. Zita Nichtová informovala, že na základe výsledkov komunálnych volieb je potrebné zvoliť 

nového podpredsedu RŠ. Ním bol dovtedy člen RŠ, ktorý bol jedným zo zástupcov za 

zriaďovateľa. P. Martina Čikošová navrhla, či by sa voľba podpredsedu nemala konať až vtedy, 

keď sa zídu všetci členovia RŠ. Po prediskutovaní tohto návrhu sa členovia RŠ zhodli, že pristúpia 

k voľbe podpredsedu RŠ. Hlasovalo sa tajným hlasovaním, zakrúžkovaním mena na hlasovacom 

lístku. Overovateľmi boli: Ing. Martina Lecká a Mgr. Marek Janíček. 

 

Výsledky hlasovania – počty získaných hlasov: 

Mgr. Marek Janíček: 4 hlasy 

Mgr. Lenka Ivaničová: 2 hlasy 



Ing. Ingrid Melicherová: 2 hlasy 

Za podpredsedu RŠ bol zvolený Mgr. Marek Janíček 

 

6. Oboznámenie o školskom poriadku 

Mgr. Zita Nichtová informovala, že  Školský poriadok nie je potrebné odsúhlasovať, nakoľko 

nedošlo k zmenám v Školskom poriadku. Zmeny sa pripravujú. 

 

7. Správa o činnosti RŠ 

Správa o činnosti RŠ bola súčasťou pozvánky na zasadnutie, každý člen sa s ňou mohol oboznámiť 

vopred. K dokumentu neboli vznesené žiadne otázky. 

 

8. Návrh na schválenie plánu zasadnutí na rok 2023 

Mgr. Zita Nichtová predložila plán zasadnutí na prediskutovanie. Zároveň sa členovia RŠ dohodli, 

že zasadnutia sa budú konať obvykle vo štvrtky a približne v strede mesiaca. Najbližšie zasadnutie 

bude okolo 9.februára 2023. Termín však bude ešte upresnený. 

 

Členovia RŠ sa dohodli, že na najbližšom zasadnutí vo februári má byť predložené RŠ: 

- Predseda RŠ vzniesol pripomienky , že forma podanej Správy nezodpovedá požiadavkam, 

keďže ...napr. jediným číslom uvedeným v Správe bol kalendárny rok. Formu si nemôžu 

dohodnúť riaditeľ školy a predseda RŠ, je daná buď zákonom alebo vyhláškami. 

- Mgr. Zita Nichtová bude informovať p. riaditeľa aj o tom, že budeme požadovať od p. 

riaditeľa prednesenie Koncepčného zámeru rozvoje školy na najbližšie 2 roky. 

- Členovia RŠ požiadali, aby boli na februárovom zasadnutí oboznámení s výsledkami 

prieskumu spokojnosti realizovaného medzi rodičmi a učiteľmi. Mgr. Zita Nichtová požiada 

p. riaditeľa, aby priniesol správu k tejto téme. 

Po doplnení plánu zasadnutí RŠ, bude tento plán odsúhasený na ďalšom zasadnutí RŠ. 

 

9. Rôzne, diskusia 

- P. Martina Čikošová požiadala, aby bol do programu na februárové stretnutie zasadnutie 

zaradený bod: „Odvolanie predsedu RŠ“. Predsedkyňa RŠ sa vyjadrila, že požaduje písomné 

odôvodnenie jej odvolávania. Keď sa predseda RŠ opakovane pýtal na dôvody 

nespokojnosti p. Číkošovej, neboli dané odpovede , uviedla, že budú vznesené na 

februárovom zasadnutí, kde sa predseda bude môcť obhajovať.  Na čo predseda RŠ 

reagoval vetou : Obhajovať ? To bude súd ? Keď znovu žiadal o vznesenie pripomienok , aby 

mohol pripraviť prípadné materiály, odpoveďou p. Číkošovej bolo, že predseda má byť vždy 

pripravený.  Na túto argumentáciu už predseda následne nereagoval.  / Bod bol 

zaradený  na návrh p. Číkošovej  do plánu činnosti RŠ s pripomienkami predsedu RŠ/ 

 

- Ing. Ingrid Melicherová informovala, že vzhľadom k tomu, že má dieťa v 9. ročníku ZŠ  

zanikne v tomto šk.roku jej členstvo v RŠ. Členovia sa dohodli, že uvedeného z dôvodu bude 

potrebné zvoliť nového zástupcu za rodičov. Mgr. Zita Nichtová oboznámi s uvedeným p. 

riaditeľa. 

 

- podnet p. Evy Horniakovej, kde navrhla, že by sa rada  oboznámila s Koncepciou rozvoja 

školy , ktoré predniesol v tom čase kandidát na RŠ  Mgr. Mészároš na výberovom konaní a 



zároveň ju predniesol na zasadnutí Rady školy 27. 4. 2022 a pozrieť sa na to, čo bolo z tejto 

koncepcie splnené.  

 

- predseda RŠ informoval o zriadení tímu Rada školy v Teamse (ZŠ Starý Tekov) pre prípad 

online zasadnutí alebo stretnutí. 

 

10. Uznesenia 

Na zasadnutí RŠ pri ZŠ ŠS v Starom Tekove boli prijaté nasledovné uznesenia: 

Rada školy pri ZŠ ŠS v Starom Tekove určuje : 

1. Overovateľov zápisnice – Mgr. Marek Janíček, Ing. Michal Kúdela 

Rada školy pri ZŠ ŠS v Starom Tekove berie na vedomie:  

1. Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach za  

              Školský rok 2021/ 2022               

Rada školy pri ZŠ ŠS v Starom Tekove zvolila:  

1. Za Podpredsedu RŠ – Mgr. Mareka Janíčka  

 

 

11.Záver 

Predsedkyňa RŠ ukončila zasadnutie RŠ.      

 

                                      

Zapisovateľ: Ing. Ingrid Melicherová      ........................................................   

Overovatelia zápisnice: 

Ing. Michal Kúdela               ....................................................... 

Mgr. Marek Janíček             ....................................................... 


